

THE INTERNATIONAL  
**SURFACE**  
YEARBOOK

SURFACE

# NANAI

## Exklusives Leder aus Lachshaut Exclusive leather made from salmon skin

Nanaileder aus 100% chromfrei gegerbten Lachshäuten ist in der Modebranche wegen seiner exotischen Anmutung äußerst beliebt. Aufgrund seiner einzigartigen Haptik, hohen Langlebigkeit und Abriebfestigkeit ist es aber auch ein exklusives Material für Möbel- und Interieurbezüge.

Nanai leather, manufactured from 100% chrome-free tanned salmon skins, is extremely popular in the fashion industry because of its exotic appearance. Its unique feel, high durability and resistance to abrasion also make it an exclusive covering material for furniture and interior furnishings.



Nanaileder auf Lampenschirm, Beistelltisch, Postermöbel, Tresen und Wandpaneelen.  
Nanai leather on lampshade, side table, upholstery, counters and wall panels.



Nanaileder ist erhältlich: als Meterware in jeder gewünschten Länge und Breite, in den Varianten Naturbelassen, Mimosa und Kastanie sowie in 29 weiteren Farbtönen, jeweils lackiert oder unlackiert, und wasserabweisend mit einem natürlichen Finish.

Nanai leather is supplied: by the metre in any desired length and width, in natural, mimosa, chestnut and 29 other colours, in coated and uncoated suede finishes and in a water-repellent suede finish.